
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Verslag vergadering Tesselschade Almelo 

 
(6 maart 2024, bij Karla) - (Afwezig, met bericht: Gekie) 

 
 

De vergadering staat vooral in het teken van de opheffing van de afdeling Almelo. 
 
Emilie zal het jaarverslag en het financieel jaarverslag (getekend door de kascommissie, bestaande 
uit Orly van Brucken Fock en Marjan Leeksma) doorsturen naar het bestuur.  
 
 
Ingekomen stukken:  
 

• Brief van het bestuur over het wijzigen van de statuten. Ellen zal contact opnemen met 
Dorien over het wijzigen c.q. sluiten van onze statuten i.v.m. het oprichten van een nieuwe 
afdeling Oost-Nederland. De vraag is of wij nog bestuurlijk aansprakelijk zijn zolang de 
afdeling niet is opgeheven. Dit geldt ook voor de inschrijving bij de Kamer van Koophandel.  

• Erelidmaatschap voor Wijnanda Asjes en Lian Jeene: de afdeling heeft geen bezwaren tegen 
deze benoemingen in de komende ledenvergadering. Ellen zal bij het bestuur navragen of 
het mogelijk is Carmen erelid te maken van een op te heffen afdeling.  

• De lezing Kleding en herinneringen die wordt georganiseerd door de depotcommissie, vindt 
plaats op 16 maart (tevens ALV Zwolle). Alle leden kregen een uitnodiging. 

• In Aere Salus: Ellen zal navragen of een van onze studenten/handwerksters in aanmerking 
komt voor een bijdrage uit dit fonds (Anne Noordzij). Wel rekening houden met het 
maximaal te schenken bedrag ad. € 2658,-- per jaar. 

• Uitnodiging om aanwezig te zijn bij de ALV van de afdeling Zwolle op 16 maart. Ellen zal 
hier in ieder geval naartoe gaan. 

 
Brief voorstel samenvoeging afdelingen Almelo en Zwolle (afdeling Oost-Nederland): 
 
Dorien en Ellen hebben een brief opgesteld waarin de leden wordt uitgelegd dat er plannen zijn om 
beide afdelingen samen te voegen. Alle leden worden lid van een nieuwe afdeling, en er wordt een 
nieuw bestuur samengesteld. Een en ander wordt geëffectueerd in het najaar van 2024. De komende 
ALV’s vinden afwisselend in Almelo en Zwolle plaats. Evenals de najaars/kerstactiviteit.  
Vooralsnog zal Ellen namens Almelo de kar trekken. Karla zal de financiële zaken afronden en 
overdragen aan Dorien. Emilie zal de ledenadministratie overdragen. Gekie blijft de huidige 
studentes begeleiden.  
De betaling van de contributie 2024 wordt nog bijgewerkt door Karla en Emilie. 
Voor de studentes verandert er niets. Karla meent dat wij voldoende financiële middelen hebben om 
hen de komende twee jaar uit te keren. Ellen zal hen daarover informeren. 
 



Op de mail betreffende het voorstel voor samenvoeging van de twee afdelingen en de 
naamsverandering in Tesselschade Oost-Nederland kwam geen commentaar. Daardoor is deze 
verandering goedgekeurd door de leden van Almelo. 
 
Handwerksters: Ellen heeft alle handwerksters (mevrouw Ter Doest,  Van der Zwart, Kleinsmit, 
Schuitemaker en Mulder) op de hoogte gesteld van onze plannen. Zodra wij weer handwerk voor 
hen denken te hebben, informeren wij hen daarover. Theorine ter Laak is ook niet vergeten.  
 
Lucas Stapert heeft ons onlangs weer een royale donatie gedaan. Ellen zal hem bezoeken en 
persoonlijk op de hoogte stellen van onze toekomstplannen. Lucas is geen ‘lid’ en zal derhalve niet 
via de normale kanalen op de hoogte gesteld worden.  
 
Kleine voorraad (waarde € 750,--) blijft onder onze hoede. We zullen de afdeling Deventer vragen 
of zij belangstelling heeft voor het aanbieden op hun voorjaarsverkoop. Er is ook nog een 
voorraadje materialen. Eveline en Nelleke zullen dit uitzoeken en desnoods schenken aan de 
kringloopwinkel.  
 
Deze week zal Emilie de uitnodiging versturen voor de ledenvergadering: op 27 maart om 10 uur 
bij Emilie, Potdijk 4 in Markelo. 
 
Alle leden krijgen een jaarverslag, de agenda, uitnodiging en de contributie-nota. 
De ereleden Anna en Elsbeth en alle oud-bestuursleden die nog lid zijn, krijgen een toegelichte 
uitnodiging. Antwoord naar Emilie: (e-mail of telefonisch).  
 
Na afloop is er een hapje en een drankje. 
 
 
Extra: 
Naar aanleiding van deze mailing hebben drie dames hun lidmaatschap opgezegd, en zes leden hun 
komst aangemeld (Carmen, Elsbeth, Riet, Ella, Marjan en Anna). In de vergadering is niet hard 
uitgesproken wie van de bestuursleden aftreden. Wij moeten daar m.i. toch een draai aan geven in 
de komende ALV.  
 
 
 
 
 
 


